
 

 

 

SRJF Styremøte 

Referat 

13.03.2024 

Til stede:  

Ragnhild Ottesen, Geir Aas, Erik Waage, Egil Vikingstad, Sveinung Idsø, Ole Geir Skjæveland, 

Åsmund Evensen, Kristian Hylle, Nadine Tveita, Aina Lund 

 

Fraværende:  

Lars Skimmeland, Aage Michalsen, Øyvind Bøgle, Stian Tønnessen 

 

Sak 24/24: Godkjenning av innkalling og saker til Eventuelt 

- Enstemmig godkjent 
 

Sak 25/24: Godkjenning av referat samt annen info og status på aksjonspunkter 

- Erik spør Svein Øverland om muligheter for skadedyrsjakt på sel i Frafjordelva. Det er ikke mulig.    
- Øyvind har kontaktet politiet som vil komme tilbake til oss med svar på hva som gjelder for lagring av 

våpen på riflebanen. Befaring med Politiet 21/3.   

 

Sak 26/24: Konstituering av Styret og AU 

- Geir Aas gjenvalgt som nestleder 
- AU består av leder og nestleder samt en valgt av Styret. Ole Geir valgt. AU består dermed for 2024 av 

Ragnhild Ottesen, Geir Aas og Ole Geir Skjæveland.  

 

Sak 27/24: Aktiviteter i foreningen i 2024 

- Fluekastekurs 3-5/5 
- Brunostkurs for kvinnene i Fylket hvor hver får med hjem 500 gr ost 
- Sigurd Kinn vil organisere fiske for innvandrere i regi av Frivillighetssentralen. Opplegget starter 21/5 og 

avsluttes 22/8 på Fiskesommer ved Hiorthhuset. Det inkluderer 3 grupper á 6 fiskere som er med på 3 
ulike aktiviteter i hhv Stokkavannet, ved Hafrsfjord og på sjøen. Ragnhild har søkt om 25.000kr i støtte. 
Det blir behov for fiskekyndige hjelpere fra SRJF som også kan hente og kjøre deltakerne.  

 

Sak 28/24: Haglebanen 

- Trenger folk på dugnader og jegerprøvekurs 
- Sveinung har invitert til møte om avklaring av rolle og krav til kompetanse til hjelpeinstruktørene 14/3  
- Jenteskyting 2 ganger i måneden 
- Duer og kastere kommer 21/3. Det er invitert til dugnad 
- Det er OK å leie Storstua på Skurve til Blazer Cup. Det gir tilgang til handicaptoalett, kjøkken og god plass 

for sekretariatet.  
- Ragnhild svarer Ungdomsskytingen: 

o Bane 1 og 2 benyttes 
o Kun for medlemmer 
o Hver 3. onsdag i måneden 



 

 

 

o Ved mer enn 30 deltakere bør det arrangeres 2 skytekvelder i måneden 
o Som hovedregel skal foresatte ikke være med inne på standplass 
o De mest brukte kasterne skal fylles etter bruk.  

 

Sak 29/24: Riflebanen 

- Kristian finner ny dato for møtet med Stavanger Pistolklubb. Møtet bør være etter Blazer Cup 

 

Sak 30/24: Hålandselven 

- Kontrakten er sagt opp av elveeierlaget. Vi har ikke akseptert dette da oppsigelsen er basert på feil 
grunnlag.   
 

Sak 31/24: Ungdomskonferanse i Alta 

- Vi sender Åsmund som leder av B/U-utvalget samt spør Marthe Holgersen Fjørkleiv som både er SRJF-
medlem og innstilt som ny leder av B/U i NJFF Rogaland.   

 

Sak 32/24: Økonomisk status 

- Vi må begrense bevertning på utvalgsmøter til kaffe, kaker og kjeks  
- 1 årlig samling for utvalg/komiteer støttes med 200 kr/deltaker.  

 

Sak 33/24: Rapport fra utvalgene 

- Jakt 
o 21 stk på Seljaktkurs som ga 10500kr. 5 var med på praktisk jakt 9/3 og det ble skutt 1 

steinkobbe og 1 havert. Ny jakt 7/4 med 4 påmeldte.   
o OK at vi går sammen med andre foreninger om å leie terreng  

- Hund 
o Intet 

- Fiske 
o Trekning i Frafjordelven 11/4 
o Trekning av Øksnevad 25/4 
o Steinar Egeland forhandler kontrakt med Bjelland om Figgjo  
o Fiskebrosjyren legges ut før påske 

- Kvinner 
o Intet 

- Barn og Ungdom 
o Åsmund prøver å få til noe med Maritimt Museum 

- Kurs 
o Det 6. j.p.kurset holdes i april 
o Ole Bekker sertifiseres nå som jegerprøveinstruktør og Lasse Berg senere på våren i Bodø.  
o Ser ut som vi har fått flere hjelpeinstruktører  

- Hagle: 
o Ref 28/24 Haglebanen 

- Rifle: 
o Ref 29/24 Riflebanen 

- Kasserer: 
o Økonomien er fortsatt god, men det blir store utlegg på både haglebanen, Hiorthhuset og ved 

evt oppløsning av ASet  



 

 

 

Sak 23/24: Evt.  

- Dekket ovenfor 

 

 

Referent: Geir Aas 

Godkjent: Ragnhild Ottesen 


